
Mestys Moravska Nova Ves

namesti Republiky 107, 691 55 Moravska Nova Ves
tel.c,; 774 722 713 | e-mail; podatelna@mnves.cz

ZAPIS
zasedani cislo 13 Zastupitelstva mestyse Moravska Nova Ves

konane dne 27. 2. 2025 v zasedaci mistnost Uradu mestyse Moravske Nove Vsi od 18:00 hod.

Pritomno: 11

Omluveni: Martina Imrichova, Jaroslav Kucera, MUDr. Radka Silna, Ing. Pavel Zugar

Neomluveni:

Predsedajici: Be. Zuzana Jandakova

Zapisovatel*: Be. Petra Frydkova

Overovatele zapisu: Mgr. Miroslava Jancalkova, Ing. Pavel Jandak

*Predsedajici v souladu sjednaci'm radem mestyse urcil vyse uvedenou osobu.
0 veskerych prijatych usnesem'ch bylo hlasovdiio verejne, zdvlzem'm ruky.

1. Zahajeni

blok 1-1

Starostka mestyse zahajila 13. verejne zasedani zastupitelstva mestyse Moravska Nova Ves, ktere se kona dne

27,2.2025 v 18.00 hodin v zasedacf mistnosti uradu mestyse v Moravske Nove Vsi.

Konstatovala, ze jednani zastupitelstva mestyse bylo svolano zpusobem v obci obvyMym, dale konstatovala, ze

informace podle § 93 odst. 1 zakona o obcich byla na uredni desce Uradu mestyse Moravska Nova Ves

zverejnena v souladu se zakonem po dobu nejmene 7 dni, a to od 19.02.2025 do 27.02,2025. Soucasne byla

zverejnena na ,,elektronicke uredni desce"

Pntomnoje 11 clenu zastupitelstva.

Omluvenijsoujaroslav Kucera, Martina Imrichova, MUDr. Radka Silna, Ing. Pavel Zugar

Je pntomna nadpolovicni vetsina clenu a ZMje tedy usnaseni schopne.

Program:

• Zahajenf
• Zprava o cinnosti rady mestyse

• Zprava Financniho vyboru

• Rozpoctove opatrem c, 1/2025

• Prevody majetku
• Participativni rozpocet

• Ruzne

• Pripominky zastupitelu
• Pripominky obcanu

• Zaver

Navrh usneseni:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje zapisovatelku 13. verejneho zasedani zastupitelstva

Petru Frydkovou.
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Vvsledek hlasovani:

Pro; 11 / Proti; 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. la/132/2025 bylo schvaleno.

blok 1-2

Navrh usneseni:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje schvaluje overovatelku 13. verejneho zasedani

zastupitelstva mestyse Moravska Nova Ves Mgr, Miroslavujancalkovou,

Vvsledek hlasovani:
Pro; 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. lb/13Z/2025 bylo schvaleno.

blok 1-3

Navrh usnesem:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje overovatele 13. verejneho zasedani

zastupitelstva mestyse Moravska Nova Ves Ing. Pavla Jandaka,

Vvsledek hlasovani:

Pro: 11 / Proti; 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. lc/13Z/2025 bylo schvaleno.

blok 1-4

Starostka predstavila navrzeny program:

Program;

• Zahajem

• Zprava o cinnosti rady mestyse

• Zprava Financnfho vyboru

• Rozpoctove opatrem c. 1/2025

• Prevody majetku
• Participativni rozpocet

• Ruzne

• Pnpominky zastupitelu
• Pripominky obcanu

• Zaver

V bodu "Ruzne" bude projednavano:

- Akcni plan adaptacnich opatrenf na dopady zmeny klimatu

- Plan kontrolni'ch cinnosti

- Povereni ZM k porizem uz drive projednavaneho pozemku U Mlyna v elektronicke drazbe

Navrh usneseni;

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje program 13. verejneho zasedanf

zastupitelstva mestyse Moravska Nova Ves.

Vvsledek hlasovani:

Pro; 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. ld/13Z/2025 bylo schvaleno.
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2. Zprava o cinnosti rady mestyse

Navrh usneseni:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves here na vedomi zpravu o cinnosti Rady mestyse c, 65 az c.72,

Vysledek hlasovani:

Pro: 11 / Proti; 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. 2/13Z/2025 bylo schvaleno.

3. Zprava financniho vyboru

Financni vybor se na sve schuzi zabyval vyuctovanim verejne financnich podpor poskytnutych pro rok 2024,

ke kterym nema zadne vyhrady a doporucuje spolkum ve spolupraci s mestysem presnejsi specifikaci ucelu

poskytnute dotace a dale doporucuje nepredkladat uctenky za nakup alkoholu a nakup nepodporovanych
aktivit, Zapis FVje prflohou zapisu.

Navrh usnesem:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves here na vedomi zpravu Financniho vyboru

zastupitelstva mestyse Moravska Nova Ves ze dne 6.2.2025,

Vvsledek hlasovani:

Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 0

Usnesem c. 3/13Z/2025 bylo schvaleno.

4. Navrh rozpoctoveho opatreni c. 1/2025

Jedna se o presuny financi na dofinancovanf autobusove zastavky Na Rynku, doplatek za stavebni prace

na smutecm sini a elektronickou uredni desku u hrbitova nebo poskytnuti dam na povodne,

Navrh usnesenf:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje rozpoctove opatreni c, 1/2025. Pnjmy ve vysi

304 423 357,- Kc budou navyseny o 350 200,- Kc a budou cinit 304 773 557,- Kc. Vydaje ve vysi

463 498 282,- Kc budou navyseny o 2 718 000,-Kc a budou cinit 466 216 282,- Kc. Financovani ve vysi

159 074 925,- Kc bude navyseno o 2 367 800,- Kc a bude cinit 161 442 725,- Kc.

Vvsledek hlasovani:

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 3 (Kosut, Vfsek, Viskova)

Usnesem c. 4/13Z/2025 bylo schvaleno.

5. Prevody majetku

blok 5-1

i ,, .._-—

cast pozemku parc. c. 2588/23 o vymere 31 m ve

vlastnictvf „ . _ , ktera bade smenena o cast pozemku parc. c. 2737/4, nove oddelene casti

parc. c. 2737/8 o vymere 15 m2a parc. c. 2737/9 o vymere 17 m2. Zamer prodeje byl zverejnen dne 24.09.2024.

Navrh usneseni:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje uzavrenf smenne smlouvy

, kterou se smenuje nove oddeleny pozemek parc. c. 2855/96 o vymere 31 m2 za nove oddelene

pozemky parc. c. 2737/8 o vymere 15 m2a parc, c. 2337/9 o vymere 17 m2vk,u. Moravska Nova Ves die
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navrhu GP c. 1086/2025 s doplatkem 809,- Kc ve prospech Mestyse Moravska Nova Ves v predlozenem

znenl,

Vvsledek hlasovani:

Pro; 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. 5a/13Z/2025 bylo schvaleno.

blok 5-2

o koupi pozemku parc. c, 1065/37 o vymere 2m2, parc.c. 1065/53 o vymere 10 m a

parc. c. 1065/54 o vymere 4 m2v k.u. Moravska Nova Ves. Tedna se o historicky nevyresene majetkove vztahy

vlastniku predmetnych nemovitosti . . Kupni cena byla urcena na 809,- Kc za m2

na zaklade cen obdobnych pozemku.

Diskuze:

Mgr. Kosut Upozornil, ze bude problem s prodejem casti pozemku, iia nizje stavba garaze. 0 gardz

se nikdo neprihlasil, proto je zapsana no Urade pro zastupovdni statu

ve vecech majetkovyc'h (UZSM). Prodat nekomu parcelu, kdeje stavba nekoho jineho mu

nedava smysl, no parc. 1065/54 je taky stavba ve vlastnictvi UZSM.

Starostka . vrostranstvi uzivajiajsou si techto majetkovych vztahu vedomi.

Mgr, Kosut Jde o to, zda jsou srozumeni skutecni majitele pozemku, na kterem se garaz nadiazi.

Vychazize stavu katastru nemovitosti.

Mgr. Jurecka V tuto chvili se prodavaji pozemky na kterych stoji stavbyjinych vlastniku. Pokud by me;
vyvstat problem, nemusi se podepsat smlouva a r\a pristim zastupitelstvu usneseni

revokovat. Vtuto chvflijedname na zaklade informaci zadatelu.

Mgr. Kosut Logickeje prodat pozemek tomu, kdo vlastnitu garaz.

Starostka Navrhuje odlozit hlasovani o tomto bodu a provefit majetkove vztahy cdsti pozemku,

Navrh usneseni;

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje odlozit hlasovani o prodeji pozemku manzelum

Hluchym, parc. c. 1065/37 o yymere 2m2, parc.c. 1065/53 o vymere 10 m2a parc. c, 1065/54 o vymere 4 m2

v k.u, Moravska Nova Ves.

Vvsledek hlasovani:

Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 1 (Fila)

Usneseni c. 5b/13Z/2025 bylo schvaleno.

6. Participativni rozpocet

Probehla diskuze ohledne Participativniho rozpoctu,

Mgr. Jurecka predstavil pripravil navrh pravidel participativniho rozpoctu, ktery zpracoval. Vzhledem k casove

tisni jej zastupitele obdrzeli az tesne pred zasedanim. Pravidla byla zpracovana na zaklade dotaznfku, ktere

zastupitele vyplnili. Vzhledem k terminum by letos bylo realne realizovat spi'se mekke projekty, ty ktere
nevyzaduji slozitejsi pnpravu. Zadosti se budou prijimat do konce dubna, do konce kvetna zasedne hodnotici

komise, do konce cervna vyhodnotijednotlive zadosti a pote posune dal do hodnoceni. Hlasovam by probihalo

v srpnu a pote by zasedlo zastupitelstvo. Na dalsi roky by byl cely harmonogram posunut o mesice drive.

Harmonogramje v tuto chvili nastaven, aby se mohly utratit fmancni prostredky uz letos. Realne se to bude

letosniho roku tykatjen akci, ktere nebudou vyzadovat slozitejsf pripravu,

M. Vi'skova - letosni rokje pilotni. Souhlasi s navrhem, pokud pristi rok budou termfny posunuty drive,

Mgr. Jurecka - dodatkem k pravidlum muzeme terminy na dalsi rol<y schvalitjinak,

- se dotazala na formu hlasovani.

Mgr. Jurecka - hlasovaci listek se bude poslilat emailem nebo na podatelnu. Pote posoudi komise posoudi, zda

navrhy splnuji pravidla a zucastni se verejneho projednanf. Projekt musi zfskat min. 100 hlasu, aby prosel
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do zastupitelstva,

\ - se dotazala, zda muze zastupitelstvo zamitnout vitezny navrh,

Mgr. Jurecka - bylo to take predmetem ankety a diskuze. Vetsina zastupitelu ma nazor, ze by o torn melo

rozhodovat zastupitelstvo.

Mgr, Kosut - s konceptem participativmho rozpoctu souhlasi, Je malo casu se s tim seznamit a otazkaje, jestli

to bude fungovat. Ve meste s 10 tisfci obyvateli staci 30 hlasu, aby se projekt realizoval, My mame nastaveno

100 hlasu. Nedelejme si iluze, ze se zapoji 1200 lidi.

Mgr. Janulikova - zastupitelstvo rozhodne v prubehu zari, na realizaci nebude moc casu.

Mgr. Jurecka - pocet 100 hlasuje nastaven proto, zeje snaha vtahnout obcany do denf.

- Mladi lide si spi'se prosadi 100 hlasu mezi sebou jak stars! spoluobcane. Mladf budou
zvyhodneni. Pokud 100 hlasu neziska anijeden?

Mgr. Jurecka - Nesouhlasi, starsi mohou byt organizovanejsf. Pokud 100 hlasu neziska anijeden projekt,

nebude se nic realizovat nebo se zrealizuje mimo participativni rozpocet,

-jak bude provedena propagace?

Starostka - vsemi fungujfcimi prostredky - rozhlas, zpravodaj, socialnf site

- snizil by hranici poctu bodu.

Navrh usnesem:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje Pravidla participativniho rozpoctu Mestyse
Moravska Nova Ves pro rok 2025 v predlozenem znenf,

Vvsledek hlasovani;

Pro; 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se; 0

Usneseni c. 6/13Z/2025 bylo schvaleno.

7. Ruzne

blok 7-1

Akcni plan adaptacnich opatrenf na dopady zmeny klimatu v nasi obci, ktery byl zpracovan ve spolupraci

s Nadaci Partnerstvi a Clovekem v tfsni a navrhuje moznosti reseni na zmenu klimatu na nasem katastru.

Navrhy byly konzultovany s nekterymi znalci mfstnich prirodnich podmfnek. Jsou zde zakomponovany

i predesle navrhy pr, Navrh protieroznlch opatreni VUMAOP prof. Dumbrovskeho nebo Vize rozvoje od City

Upgrade.

Navrh usnesem:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje dokument "Akcnf plan adaptacnich opatreni

na dopady zmeny klimatu Moravska Nova Ves" v predlozenem zneni,

Vvsledek hlasovani:

Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. 7a/13Z/2025 bylo schvaleno.

blok 7-2

Plan kontrolnich cinnosti na rok 2025.
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Navrh usnesenf:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves schvaluje Plan kontrol cinnosti na rok 2025 v predlozenem

zneni.

Vvsledek hlasovani:

Pro: 11 / Proti; 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. 7b/13Z/2025 bylo schvaleno.

blok 7-3

Poverem zastupitelstva mestyse k ponzeni uz drive projednavaneho pozemku U Mlyna v elektronicke drazbe.

Jedna se o pozemek p.c,2216/6 o vymere 106 m2, jde o plochu verejneho prostranstvi pod silnici a plochu
zelene mezi silnici a protihlukovou stenou. Na pozemekje nyni vyhlasen termin elektronicke drazby viz. uredni

deska uradu mestyse. Jevi se prakticke, aby ZM povenlo RM k porizenf tohoto pozemku v drazbe,

Navrh usnesem:

Zastupitelstvo mestyse Moravska Nova Ves poveruje v souladu s §85 pism.n) zakona c.128/2000 Sb.

o obcich, ve znenf pozdejsich predpisu radu mestyse k ponzeni pozemku p.c,2216/6 v k.u. Moravska Nova

Ves v elektronicke drazbe.

Vvsledek hlasovam:

Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrzelo se: 0

Usneseni c. 7c/13Z/2025 bylo schvaleno.

8. Pripominky zastupitelu

Mgr. Kosut - v adaptacnim planu nemjediny termin, harmonogram,

R. Klecker - zastupce organizace Clovek v tisni - zadny termin jsme nedavali, je to strategicky dlouhodoby

dokument, aby si mestys sam rozvrhl, kdyje potreba co realizovat, Predstavil pritomnym tento adaptacnf plan.

Je to souhm, co vzeslo zjednam.

Mistostarostfi - odpovedel na dotaz z minuleho zasedani zastupitelstva, kdy zaznelo, ze si mel obcan

odvezt hlmu - ornici ze stavby parkoviste ze hrbitova na svuj soukromy pozemek. Objasnil, ze se zadna ornice

nedavala nikomu na soukromy pozemek,

M. Viskova se dotazala na bar na sokolce. Nevi na koho se obratit, kdyzje potreba pri kulturnich akcich otevrit

bar.

Starostka - se stavajicim najemce je domluveno, ze probehne ukonceni smlouvy po poslednim plesu 1.3.

Probehne jednam, jestli mestys odkoupi vybaveni, ktere tam stavajici najemce vlastnf. Nikomu by bar nym

nepronajimala, nebcrf tam bude staveniste - pnstavba MS, okoli sokolovny. Bar by mohl slouzit i jako jidelna
pro deti po dobu pristavby.

M. Viskova - Dotazala se na moznost pronajmu zahradky na 3 mesice, na kratkodoby pronajem.

Starostka - v dubnu budeme vedet vie - podle toho, zda bude vybran zhotovitel. Pokud tam bude staveniste,

nebude tam mozny vstup.

Mgr. Kosut - bar byl v provozu i kdyz se opravovala samotna sokolovna. Byl tam i zastupce BOZP a nemel nic

proti.

Starostka - bylo by na vlastnf nebezpeci tamjit a zejmena s detmi, stavba bude preddna zhotovitelske firme, Pri

stavbe tam nikdo nikoho nepusti kvuli bezpecnosti.
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9. Pnpominky obcanu

- dotazala se, jak bude zajistena bezpecnost u skolky, kdyz se bude realizovat pnstavba. Zda

budou herni prvky u sokolovny po dobu rekonstrukce presunutyjinam, abyje mohly deti vyuzivat, Je pro to,

aby se prvky nekam presunuly.

Starostka - nymje predcasne toto resit, nenijeste zesmluvnen koordinator BOZP, nezname podmfnky. Detske

prvkyjsmejeste neresili, jeste neni predano dilo. Prvky se neznici, pokud to pujde, tak se odmontujf a pouziji
se dal.

Mistostarosta - do uvahy prichazi Prtis, Park na rynku. Neni moc prostoru, kam prvky umistit,

M. Viskova - u Myslivnyje dobry prostor.

- da se dal pouzft lezecka pyramida uschovana na sbernem dvore?

Mistostarosta - to, ze mame pyramidu na sbernem dvore neznamena, ze se nam revizm technik da razitko,

abychomji mohli dat do verejneho prostoru,

- zeptala se, jak to vypada s detskou lekarkou v obci, na smutecni sin - zda zustanou stare

obrazy (krizova cesta) nebo nove obrazy. Zda bade vysflac na parkovisti u posty naveky,

Starostka - obrazy "krizova cesta" se daji zpet do smutecnf sfne, ziskat do obce detskou lekarku nenf

v moznostech obce.

Mfstostarosta - moznostje, ze vysflac by se presunul na pudu budovy cp. 117, To se nam vsak nelibi, ted'je to

provizom resem.

- z budovy c.p. 117 trci draty na byvalym vchodem do posty.

Mgr. Kosut - odpovedel, ze tojsou draty, na ktere maji byt primontovana svetla. Svetla dosla 21,10.2022

presne v den, kdy Mgr, Kosut predaval kancelar. Predal svetla osobne mistostarostovi. Kde skoncila nevi.

Mistostarosta - byla dodana 3 svetla pro 5 vchodu.

- Navrhuje nainstalovat rozvadec do Vymolu.

mistostarosta - Rozvadec tamje.

- se dotazal na viceprace na autobusove zastavce na Rynku - 550 tis., tj. skoro 50% . To je

trosku moc. To stejne parkoviste u hrbitova - 30% doplatek, Podle ceho se to soutezi, Na coje stavebm dozor.

Mistostarosta - Zastavka na Rynku nepocftala se stnskou. Doobjednaly se zpevnene plochy a samotna zastavka.

Parkoviste u hrbitova - PD z roku 2022 nepocitala s tim, ze je tam rozbita cesta. Asfaltova cesta, ktera

se napojuje na nove parkoviste byla rozbita. Udelala se nova prijezdova cesta.

- u prechodu na ul. Kamenna neni do dnesniho dne dopravni znacka.

Mistostarosta - prechod tam stanoven neni, dopravaci nedoporucovali a nechtejf dat kladne stanovisko,

- na ulici Hlavnije prechodjen napul viditelny.

Mfstostarosta -je domluveno s SUS, ze vodorovne znaceni budou obnovovat,

. - PD chodmk Lucni, Kamenna - kam bude tento chodmk navazovat?

Starostka - bude se navazovat tam, kde se nyni na Kamenne skoncilo.

• - oprava chodniku ul. U Sokolovny (od Skolm kj. Cerneho) - apeluje, aby se tam vybudovaly

uezoarierove najezdy. Upozornil, ze naj. Cerneho firma zahonky zasypala stepkou a tajejiz rozfoukana mimo

zahonky.
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i -jak se vyresila cesta Na Radku? Rozsin se? Je tam zmena znacem?

Mistostarosta - probehne zkusebni provoz a zjisti se, zdaje tam problem nebo bude mozne to tak ponechat,

Budou se zde delat obrubniky.

Mgr. Kosut - PD chodnik na Lucni - smlouva byla schvalena a nebyla nikdy uzavrena.

Mistostarosta - Bylyjine priority - realizovala se PD Bezbarierove trasy c. 4

Mgr, Kosut - Zastavka na Rynku - v mene pracfchje odecteno 106 m2 krytu cementobetonoveho a pricteno

ve vicepracich 106 m2 krytu cementobetonoveho. Rozdilje 150 tis. navic. Procje to o 150 Us. drazsi,

Starostka - odpovedela, ze zde probehla zmena - bylo nutno navysit podlozi kvuli autobusum, je tam

nedostatecny podklad.

- z ktereho rokuje projekt na opravu komunikace ul. Dolm

Kosut - z roku 2022.

- informovala pritomne, ze byl zrusenjejich yjezd do domu. Dlazbu odvezli a nasypali tam hlinu.

Proc jim to nikdo nerekl. Prechodove znacky nejsou zakryte a prechod je nevyznaceny, Byla na obci s timto

probemem a take za stavbyvedoucim. Proc nebyla obeznamena dopredu. Nynf nemajf ani parkovaci mi'sto ani

vjezd. Chce vedet, kdeje ta dlazba, nebofje tojeji dlazba a take doklad o uhrade ma k dispozici.

Starostka - o problemu vi, resila to se SUS, nebotje tojejich majetek, upozornf znovuje na tento problem.

- ul. Dolni je rozkopana. Hlasilo se v rozhlase mesi'c a pul, ze lide nemaji odebirat pouzitou

dlazbu z yjezdu, nebo1! bade pouzita na plochu mezi chodnfkem a silnici, stalo se tak?

Mfstostarosta - zajem investora byl takovy, ze pouzita dlazba se vyuzije. Preneseme pozadavek na zhotovitele.

- dlazby bylo 50 palet, kolik se pouzilo na verejnou plochu?

K,Hrebacka-170m.

Starostka - dlazba je opet vyuzita. Problem je, ze si obyvatele zrealizovali parkovaci mista svepomoci a

nedodrzeli sklon na odtok vody. Navrhovala SUS, aby p, Ruzickove polozili zatravnovaky, aby tam vznikla

zasakovaci plocha.

\ - Za starosty Kosuta tam byla zrealizovana vpust', ted' se zrusila. Chtela by znat odpoved', proc

zrusilijejf vjezd a vnesla pozadavek, ze chce zpet svoji dlazbu a dat vjezd do puvodniho stavu, takjak tomu
bylo u druhych domu.

Starostka - odpovedela, ze vpusl; tamje, jenje pod povrchem.

Mistostarosta - bude opet apelovat na investora, aby pozadavky p. Ruzickove zrealizoval. Je to otazka

kompromisu. Smyslem bylo udelat silnici to nejdnv. Se zhotovitelem komunikujeme, ale nebere v uvahu nase

pozadavky.

Mgr. Kosut - stavba probiha katastrofalnim zpusobem.

i - cervene kamenivo, ktere se nachazi na ul, Dolni tam navezla SUS?

Mistostarosta -je to dri frakce 032. Zhotovitel zrejme vybral nejlevnejsi drf.

- se dotazala na termin realizace namesti,

Starostka - resime na stavebnim urade zmenu stavby a verejnopravni smlouvu,

- bude atleticky areal za skolou pnstupny pro verejnost?
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Starostka - ano, bude verejne pristupny, jako tomu bylo drive. Bude provozovan v urcenem rezimu.

\ - se dotazala na budovu c.p. 117, co tam krome knihovny bude?

Starostka - v postorach byvale posty bude mistnost se zazemim pro spolky, prednasky. Prvni nadzemni podlazi

zustanejakje.

- se dotazala na budoucf posilovnu.

Starostka - zpracovava se PD, ktera bude pouzita na dotaci.

i - ul. Lipova bude se opravovatjen z casti?

Starostka - ano, jen po ul. Prujezdm (jen v trase tornada),

i - loni probehla prezentace projektu pro verejnost. Kdy budou dalsi terminy.

Starostka - V breznu bude dalsf predstaveni projekfcu.

- chtel by zverejnit PD na rekonstrukci povrchu komunikaci.

Starostka - bude sejednat o vymenu povrchu a obrubniku. Zacatkem brezna budou spusteny nove webovky,

kde se PD zverejni.

- program a pozvanka na zasedani zastupitelstvajsou moc obecne. Aby obcane vedeli, zda se maji

ucastnit, tak by uvital pozvanku vice konkretizovat a rozepsatjednotlive body. Posle prfMady, jak by to mohlo

vypadat. Na webuje nadpis "Vypis usneseni", alejak se rozklikne ta zalozka objevi se "zapis". Kazde majine

pravni nalezitosti i rozsah. Prijde mu, ze toje zapis, ale zase mu chybi jmenovity seznam hostu, popr. pnchody

a odchody.

Mgr. Jurecka - zapis ze zasedani zastupitelstva po obsahove strance stanovi zakon o obcfch a ten nic takoveho

jako pnchod a odchod clenu nespecifikuje. Rika, ze tam ma byt prijate usneseni, prezencni listina a schvaleny

program zasedani. Vse co je navic, je na zvyklostech obce. Kde a co vsechno ma byt zverejnovano, je

na rozhodnuti rady nebo zastupitelstva. Zapis ze zasedani zastupitelstva je zverejnen. Nektere debaty nejsou

vubec zaznamenatelne, nebofjsou nesrozumitelne, proto nektere obce vyhotovuji zapis obsahujici podstatne

nalezitosti a zverejnuji zvukovy zaznam. To zase vyzaduje, aby lide mluvili do mikrofonu a mohla byt ponzena

kvalitni zvukova nahravka.

Starostka - muzeme se zamerit, aby na novem webu byla uvedena oznaceni na spravnem mi'ste.

\ - pred rokem mela pripominku k prubehu zasedani, to se hodne zlepsilo. Obcane se vice dozvi,

o cem se hlasuje. Fred rokem bylo slibeno, ze na ul. Hlavni bude vyresen prechod -je namalovanyjen do pullty.

Starostka - urgovalijsme SUS, resilijsme to s nimi nekolikrat,

- se dotazala, jestli bude letos debata o motivacnim systemu trideni a zda se vyuziji data

od Hantalu a Megawaste. Lide rfkaji, ze mnohem vice tridf a vyvazi nadoby mene casteji. Nezmenil se pritom

poplatek,

Starostka - pokud bade vyvolana debata, muzeme se pob^vit o cislech kolem trideni odpadu.

p. Klecker - nabidl, ze povede debatu za organizaci Clovek v tisni.

i - se zajimala, zda funguji cipy na popelnicich i spolecnosti Megawaste.

Starostka - nefunguji. Za leden a unor nejsou data z cipu k dispozici. Cip na popelnicije ale porad pouzitelny.

Ve vyberovem nzem nebyla spolecnost Megawaste vyrazena, protoze splnila podmmku, ze ma RFID cipy, ale

bohuzel nedisponuji tou frekvenci, kterou my mame.

Mgr, Kosut - ve vyberovem nzeni ani nebyla uvedena prohlidka mista plneni, Firmy si tak mohly zkusit

nacipovat popelnice.
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Mgr, Jurecka - informoval, ze tvoril zadavaci dokumentaci. Domnival se, ze existuje pouzejeden typ RFID cipu.

V torn se mylil, bohuzel nikdo ze zajemcu o verejnou zakazku nevznesl dotaz, jaky typ cipu pouzivame ajaky

typ cteciho zanzeni maji mit. Soucasti kvalifikace bylo, ze maji disponovat dvema vozidly, ktere jsou vybaveny

cteckou RFID cipu. Formulace se ukazalajako nestastna, protoze se da vykladat 2 zpusoby (1 - tyka se to cipu,

ktere uz na popelnici jsou a 2, vyklad - muze sejednat i o cipy, ktere na popelnici teprve budou umfsteny).

Megawaste splnila podminku, nebof zad&vaci dokumentace v tomto smeru nebyla jednoznacna, Neznal, ze

existuje vice technologii a jsou zavisle na frekvenci fungovani. Tento nedostatek se projevuje v torn, ze

Megawaste sice disponuje zanzem na cteni cipu, ale ne tech nasich. Jedname s Megawaste, aby bylo mozne

informace sbirat.

Mgr. Kosut - pokud by se ve vyberovem specifikovaljenjeden se systemu, mohlo by se stat, ze bychom nemeli

konkurencni prostredi. Napnklad, ze maji Hantaly specificke zanzenf a neprihlasil by se nikdojiny.

Starostka - napnklad AVE disponuje cteckou na nase zahzeni, Myjako objednateljsme nemuseli znat frekvenci

cipu. Domluvy s Megawaste probihaji.

i - bude to stat neco obcany?

Starostka - obcany to nic stat nebude.

Mgr. Kosut - opravy komunikaci Lipova, Vitezstvf, UJordanky, Na Radku uzjsouje vysoutezeny. Obyvatele si

tam historicky vybudovali nejake parkovam. K akci neexistuje situacni vykres. Bude se tedy zvonit pred

kazdym domem, na kazde ulici, nebol; neexistuji vykresy, Na vsech ulicich bude probfhat v divocejsi podobe to,
co na ul. Dolni,

=i - nenasel projektovou dokumentaci k oprave komunikaci, Opravdu k nim neni vykres? Kanalizace

se tam neresi?

Mfstostarosta - v ramci techto oprav se kanalizace se neresi, v techto usecich neni poskozena.

Starostka - kanalizace se bude resit na ul. Anenska a Sadova - oprava rukavcem.

i - pocfta se s parkovacimi plochami na ul. UJordanky (tam kde se bude realizovat hriste), v ramci

oprav povrchu a obrubniku?

Starostka - ano pocita se s tim.

- Je razitko ze stavebmho uradu?

Starostka - zpracovava se verejnopravni smlouva.

i - upozornila na dopravni komplikace, kdy se auta nemohou vyhnout v ulici od DPS smerem

k minipivovaru. Je to tam neprehledne, jedno auto musi vzdy yycouvat.

Mgr. Kosut - Ing, Prokes se tim zabyval. Je to projektantsky onsek, nebof se tam nachazi 2 krizovatky,

Projektant navrhoval, aby se ta ulice zaslepila ajezdilo se ulici Pod Naspem.

i - ze dotazal, zda se bade realizovat chodnik od sokolovny po bozi muku. Porad tam patn cast

pozemku jinemu vlastm'ku. Chtel by yymenit dekl na sachte, jakjiz avizoval na minulem zasedam. Upozornil

na retarder u skoly, kteryje ve spatnem stavu.

Starostka - soucasti PDje vystavba chodniku i snaha na zpomaleni dopravy. Resime to s p. Kamenskym.

Mistostarosta - na pristim zasedani zastupitelstva se bude zminovany pozemek resit, Redarder pred mestanku

je objednany novy. Je rozjednano zpomalenf pomocf dopravnich prvku, coz by melo zpomalit provoz

od bozi muky.

- po silnici c.55 projede 30 tis, aut denne. Obci bude v budoucnu projizdet velke mnozstvf aut.

Pta se na zakopavadlo pred Moravii (vyvyseny prostor), Nejsou tam umisteny prvl<y, o kterych se mluvilo,
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Mistostarosta - prvky zde budou umisteny.

p, Kleker - zastupce organizace Clovek v tisni - zpomalovani dopravyje take ve studii. Dobra vecje husta zelen,

pusobijako zpomalovaci prvek. Apeluje, aby se voda co nejvice zadrzovala - zasakovaci plochy. Je dulezite, aby

v zahradkach nebyly velke oblazky. Co nejmene materialu, ktere se nahreji a udrzuji teplo. Ale doporucuje

kvetiny, mensl kere, aby to pusobilo klimaticky priznive.

10.Zaver

Starostka mestyse ukoncila 13. verejne zasedani zastupitelstva mestyse v 20:50 hodin.

Overovatele: Mgr. Miroslava Jancalkova

Ing. Pavel Jandak

Starostka: Be. Zuzana Jandakova

Datum vyhotoveni: 4. 3, 2025
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